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  OBČINA CERKLJE 

  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-18 
Datum:      19. 12. 2012 

 

 
Z A P I S N I K 

 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v sredo 19. 12. 
2012 ob 16.00 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 4207 
Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Klavdija Frelih, Matjaž Črnič, Miha Zevnik, Jože 

Ipavec, Anton Kopitar, Marinka Rezar, Marko Bolka, Peter 
Preložnik, Franci Sirc, Miha Janhar, Blaž Kaplenik, Vlado Ahčin, 
Silva Dolinar 

 
Opravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:   Jaka Ciperle  
 
Neopravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:   Ciril Repnik 
 
 
Občinska uprava:             Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske uprave,  

Dragica Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, Metod Kropar, 
Simona Vodlan, Andreja Eržen, Špela Bergant Zarnik, Jana 
Grošelj in Jana Jenko kot zapisnikarica 

 
Vabljeni k posameznim  
točkam dnevnega reda:    dr. Primož Banovec – Inštitut za vodarstvo, d.o.o., Ljubljana 
                                                                      
 
Novinarji:    Jasna Paladin – Gorenjski Glas Kranj  
    Slavica Bučan – Radio Kranj 
      
     
Ostali prisotni:    Viktor Erzar – predsednik Nadzornega odbora Občine Cerklje   
 
 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 13. redne seje, z dne 7.12.2012 
3. Predstavitev študije poplavne nevarnosti: Hidrološko-hidravlična analiza ter karte 

razredov poplavne nevarnosti za območje reke Reke ter območje reke Pšate na 
območju občine Cerklje na Gorenjskem 

4. Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 - predlog 
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5. Odlok o lokalnem turističnem vodenju na območju občine Cerklje na Gorenjskem - 
predlog 

6. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 
2013 – predlog 

7. Predlog Sklepa o odobritvi brezplačnega najema Večnamenske športne dvorane in 
zunanjih površin ob šoli Prostovoljnemu gasilskemu društvu Zalog  

8. Svetniška vprašanja in pobude 
9. Poročilo župana  

 
 

 
Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 12 članic in članov Občinskega 
sveta.  
 
Razprave na predlagani dnevni red ni bilo, zato je prisotnim predlagal, da se sprejme  

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 12 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani dnevni red. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 13. redne seje, z dne 7. 12. 2012 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo na zapisnik 12. redne seje občinskega sveta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 13. redne seje, z dne 7. 12. 2012.   
 
Prisotnih je bilo 12 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 3. 
Predstavitev študije poplavne nevarnosti: Hidrološko-hidravlična analiza ter karte 
razredov poplavne nevarnosti za območje reke Reke ter območje reke Pšate na 
območju Občine Cerklje na Gorenjskem 
Dr. Primož Banovec – Inštitut za vodarstvo, d.o.o., Ljubljana,  je predstavil študijo poplavne 
nevarnosti: Hidrološko-hidravlična analiza ter karte razredov poplavne nevarnosti za območje 
reke Reke ter območja reke Pšate na območju Občine Cerklje na Gorenjskem. Študijo je 
naročila Občina Cerklje na Gorenjskem za potrebe analize ogroženosti obstoječe poselitve in 
vodne infrastrukture z vidika preventivnega delovanja v primeru nastopa visokih voda in za 
potrebe sprejemanja in uresničevanja Občinskega prostorskega načrta (v nadaljevanju: 
OPN).  Na kartah razredov poplavne nevarnosti za območje reke Reke ter območja reke 
Pšate je bila predstavljena možnost poplavnih dogodkov z 10, 100 in 500 – letno povratno 
dobo. S hidrološko – hidravlično analizo je ugotovljeno, da je območje občine precej 
poplavno ogroženo. Močno poplavno ogrožena je poselitev vzdolž potokov Pšata, Reka in 
Ušica. Pri večje naseljenih območjih najbolj izstopajo Cerklje, Zgornji in Spodnji Brnik ter 
Zalog pri Cerkljah. Z grafično predstavitvijo so bile prikazane tudi usmeritve, variante rešitev 
in ukrepi, ki se bodo definirali v OPN.   
  
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Franci Sirc – je vprašal, če se bo delala študija tudi za Velesovo in Praprotno Polico. 
Predlagal je, da se študija predstavi občanom po vaseh.   
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Dr. Primož Banovec je povedal, da se skozi občino planira trasa 2 x 110 KW daljnovod, ki 
poteka mimo Praprotne Police. Investitorja Elektro Ljubljana in Elektro Gorenjska potrebujeta 
študijo poplavne nevarnosti, zato se predvideva sporazum o sofinanciranju izdelave študije 
za to območje. Povedal je, da je država junija 2012 objavila prvi osnutek državno 
pomembnih poplavnih območij, za katere se v evropski finančni perspektivi 2014 - 2020 
predvideva usmerjeno ukrepanje države za zmanjšanje poplavne ogroženosti. Občina 
Cerklje naj bi bila na podlagi vloge in podanih predlogov uvrščena v državno pomembna 
poplavna območja, tako bodo lahko investicije za zmanjšanje poplavne ogroženosti 
financirane s strani države.  
 
Janez Korbar, dr. Primož Banovec in župan Franc Čebulj so razpravljali o različnih 
padavinskih modelih (npr. Pšata - veliko majhnih pritokov, oblak se odtrga), ki so izhodišče 
za izdelavo projektov.  
 
Dr. Primož Banovec je dejal, da je študija izhodišče za izdelavo projektov. Iz poplavnih kart 
izhajajo tudi omejitve za investitorje – graditelje na poplavnih območjih. Precejšnje omejitve 
veljajo predvsem za 10  - letna poplavna območja in za območja globin večjih od 0,5 metra. 
Izhodišča študije pregleda tudi država, Inštitut za vode RS. Po potrditvi postanejo pogoji za 
investitorje in lastnike zemljišč obligatorni. 
 
Župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

3. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem potrdi predstavljeno študijo: Hidrološko 
– hidravlična analiza ter karte razredov poplavne nevarnosti za območje reke Reke ter 
območje reke Pšate na območju občine Cerklje na Gorenjskem.  
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 4.  
Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 - predlog 
Dragica Jerič je povedala, da je bil osnutek Odloka o proračunu Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2013 (v nadaljevanju: proračun) na prejšnji seji podrobno obravnavan. 
Pismenih amandmajev s strani občinskega sveta ni bilo. Na prejšnji seji občinskega sveta je 
bil podan predlog, da se Družinsko mladinskemu centru Cerklje povečajo sredstva za 500,00 
evrov, kar je upoštevano v predlogu poračuna. Pri pregledu projektov je občinska uprava 
ugotovila, da v proračunu manjkajo sredstva za izgradnjo kanalizacije in vzporedno obnovo 
vodovoda v vasi Glinje. Projekta sta dodana v predlog proračuna, in sicer 40.000,00 evrov za 
obnovo vodovoda in 69.000,00 evrov za izgradnjo kanalizacije. V proračunu je bila tudi 
vključena zamenjava svetil na zahodnem delu občine Cerklje v višini 94.000,00 evrov. 
Sredstva so bila razporejena med tekoče vzdrževanje javne razsvetljave. Med tem časom se 
je pokazala možnost za delno pridobitev sredstev iz javnega razpisa Petrola za ukrep 
gradnje energetsko učinkovitih sistemov razsvetljave (PETROL URE/J/2012U02). Sredstva 
za tekoče vzdrževanje v višini 94.000,00 evrov so se zmanjšala, oblikovala se je nova 
proračunska postavka Energetsko učinkovita prenova javne razsvetljave. Projekt je vključen 
v NRP.  Občina ima možnost, da iz javnega razpisa pridobi sredstva v višini 29.400,00 evrov. 
Za ta znesek se povišuje vrednost proračuna na prihodkovni in odhodkovni strani. Za naštete 
spremembe proračuna so se v višini 40.000,00 evrov zmanjšala splošna proračunska 
sredstva in sredstva za investicijsko vzdrževanje cest v višini 40.100,00 evrov.  S tem je 
proračun zaprt. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Miha Zevnik – je glede zamenjave svetil vprašal, če to subvencionira Elektro Gorenjska  ali 
gre za razpis evropskih sredstev. 
Metod Kropar je dejal, da je Petrol d.d. Ljubljana objavil javni razpis za zamenjavo svetilk 
javne razsvetljave z bolj varčnimi. 
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Vlado Ahčin je povedal, da gre za sredstva, ki jih veliki zavezanci oblikujejo iz  dodatka za 
učinkovito rabo energije, ki se zaračunava pri prodaji energentov. Veliki zavezanci ta 
sredstva ne odvajajo v eko sklad, pač pa jih sami oblikujejo in v okviru tega naredijo javne 
razpise za različne investicije. Ena od teh je zamenjava svetil z bolj varčnimi.  
 
Franci Sirc – je pohvalil subvencijo kmetom za sanacijo kozolcev. Upa na zainteresiranost 
ljudi za obnovo kozolcev in s tem za lepšo krajino.   
Župan Franc Čebulj je dejal, da se bo pripravil javni razpis za subvencioniranje obnove 
kozolcev. Komisija bo pregledala vloge in odločila o razdelitvi sredstev za odstranitev ali 
obnovo kozolcev. 
 
Župan Franc Čebulj je zaključil razpravo in predlagal, da se sprejmeta 

4. 1. SKLEP: 
Sprejme se predlog Odloka o proračunu  Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013, z 
obrazložitvami. 
      4. 2. SKLEP: 
Sprejme se Načrt razvojnih programov za obdobje od leta 2013 do leta 2016. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 5.  
Odlok o lokalnem turističnem vodenju na območju Občine Cerklje na Gorenjskem - 
predlog 
Andreja Eržen je povedala, da je Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem na svoji zadnji 
redni seji obravnaval in potrdil osnutek Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju 
občine Cerklje na Gorenjskem (v nadaljevanju: Odlok). Na osnutek Odloka ni bilo pripomb, 
zato je besedilo Odloka posredovano v drugo obravnavo v nespremenjenem besedilu. 
  
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Matjaž Črnič  - je vprašal, če bodo vodniki redno ali honorarno zaposleni in kakšno bo 
plačilo.  
Andrej Eržen – vodniki bodo plačani po opravljenem delu. Vodenje bodo lahko opravljali 
preko študentskega servisa ali preko osebnega dopolnilnega dela, vodenje pa se ne more 
opravljati preko avtorskih pogodb. V skladu z določbami Odloka se dogovori in izdela cenik 
storitev za opravljanje dejavnosti turističnega vodenja. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

5. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o lokalnem 
turističnem vodenju na območju občine Cerklje na Gorenjskem, v predlaganem 
besedilu.  
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 6.  
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2013 
– predlog 
Andreja Jerala je povedala, da je prišlo do sprememb med osnutkom in predlogom Načrta 
ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem, in sicer se  iz osnutka 
v 3. poglavju, v 7. členu črtata nepremičnini pod zaporedna točko št. 1 – Stanovanje št. 3 na 
naslovu Ulica Ivana Hribarja 1 in nepremičnina pod zaporedno št. 59 -  zemljišče s parc. št. 
661, k. o. Velesovo. Ti dve nepremičnini sta iz predloga izvzeti. V predlagano besedilo pa je 
dodanih pet novih nepremičnin, to so zemljišča s parc. št.  304/1 in 325/1 obe k. o. Cerklje, 
parc. št. 252, 321/1 obe k. o. Grad in parc. št. 103 k. o. Šmartno. Drugih razlik v besedilu ni. 
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Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Razprave ni bilo. Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

6. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2013, v predloženem 
besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 

 
Ad 7.  
Predlog Sklepa o odobritvi brezplačnega najema Večnamenske športne dvorane in 
zunanjih površin ob šoli Prostovoljnemu gasilskemu društvu Zalog  
Župan Franc Čebulj je povedal, da je PGD Zalog zaprosil za brezplačen najem 
večnamenske športne dvorane in zunanjih površin ob šoli za potrebe priprav na udeležbo na 
gasilski olimpijadi, ki bo 25. julija 2013 v Franciji in na kateri bodo prisotni udeleženci iz 
petindvajsetih držav. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme sklep o brezplačnem 
najemu prostorov. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – je vprašal, če občinski svet lahko formalno sprejme neko izjemo od sprejetega 
Pravilnika. 
Župan Franc Čebulj je dejal, da gre v primeru gasilskega društva za neprofitno zadevo oz. za 
prostovoljstvo in obstaja možnost, da občinski svet sprejme sklep o brezplačnem najemu 
prostorov. Stroški vzdrževanja, čiščenja, elektrike pa so stroški proračuna. 
 
Janez Korbar – je predlagal, da občinski svet sprejme predlagani sklep, s katerim se bo 
pomagalo PGD Zalog. Pohvalil je ekipo PGD Zalog, ki se je že dokazala na dosedanjih 
tekmovanjih in tudi pri organizaciji teh tekmovanj kot pri promoviranju občine po Sloveniji.   
 
Franci Sirc – je podprl predlagani sklep in pohvalil PGD Zalog ter jim zaželel dober trening in 
uspeh na tekmovanju.   
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem soglaša, da se Prostovoljnemu 
gasilskemu društvu Zalog odobri brezplačni najem Večnamenske športne dvorane in 
zunanjih površin ob šoli za potrebe priprav na gasilsko olimpijado v prostih terminih, 
najdlje do 25.7.2013. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 8.  
Svetniška vprašanja in pobude 
Marko Bolka – je prosil za informacijo o izdelavi Načrta integritete.  
Marta Jarc je odgovorila, da je bila oblikovana skupina, ki je že pred meseci pripravila Načrt 
in ga poslala Komisiji za preprečevanje korupcije (v nadaljevanju: KPK). KPK je v odgovoru v 
zvezi s pregledanim načrtom integritete ugotovila, da so potrebne formalne uskladitve 
samega obrazca, večjih pripomb pa ni bilo.    
 
Anton Kopitar – je vprašal o sodelovanju z arhitektom pri projektu Taber.  
Župan Franc Čebulj  je odgovoril, da arhitekt še ni v celoti predal PZI Zunanje ureditve in tudi 
ni prejel plačila v celoti.  



 6

- Ob tem je kot poročilo župana povedal, da bodo na Gorenjski banki potekali pogovori 
glede kredita za izgradnjo doma za starejše. Na podlagi javnega razpisa za Izbor 
izvajalca za gradnjo dveh domov - objekt A in objekt B ter oddanih ponudb (Makro 5 
gradnje Koper, CGP Novo mesto, Zidgrad Idrija, Strabag Ljubljana, Komin gradnje ) je 
bilo izvedeno pogajanje. Najcenejši ponudnik je CGP Novo mesto, vrednost ponudbe na 
pogajanjih je znašala 6.447.634,61 evrov z DDV, kar pomeni za približno 735.000,00 
evrov znižano prvo ponudbo. Ponudbe se še analizirajo.   

- Poročal je tudi o razpisu za projekt Izgradnja sekundarne kanalizacije v vasi Vašca in 
obnova ostale komunalne infrastrukture. Ponudbe so oddali VGP Kranj, Garnol Kranj, 
Kostmann Slovenj Gradec, Magg Ljubljana, Gorenjska gradbena družba Kranj in 
Hidrotehnik Ljubljana, ki je bil najcenejši ponudnik. Ponudba je znašala 491.000,00 
evrov z DDV.  

 
Franci Sirc – je pohvalil označene kolesarske poti. Zanimalo ga je, kdaj se bo pričela 
izgradnja pravih kolesarskih poti. Omenil je obremenjenost poti na relaciji Luže – Brnik.    
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je projekt Kolesarska pot ob državni cesti iz Ljubljane do 
Vodic v Cerklje dolgoročni projekt, ki se bo usklajeval na Ministrstvu za infrastrukturo in 
prostor. Potrebno bo tudi usklajevanje z lastniki zemljišč. Trenutno kolesarske poti v občini 
potekajo po poljskih poteh, katere so se začele urejati.  
   
Miha Zevnik – zanimalo ga je, kdaj bodo sprejeti prostorski akti.   
Župan Franc Čebulj je povedal, da je danes obravnavana poplavna študija osnova za 
prostorski akt oz. za pozitivno mnenje na Ministrstvu za infrastrukturo in prostor. Upa, da 
bodo akti sprejeti v marcu. Omenil je potrebne dopolnitve zaradi spremembe zakonodaje in 
območje Nature 2000.     
 
Miha Janhar – je vprašal, kdo izvaja sanacijo struge reke Pšate v Zalogu.  
Metod Kropar je povedal, da je sanacijo struge izvaja koncesionar Hidrotehnik in da so to 
interventni ukrepi države po poplavah. Interventni ukrepi so se določili z ogledi na terenu, 
sem spada področje Zg. Brnik –Vovke, čiščenje struge na Sp. Brniku, v Lahovčah in v 
Zalogu.   
    
Franci Sirc - je povedal, da je na Trati pri Velesovem zopet poškodovana javna razsvetljava. 
Vprašal je, če je sploh smiselno, da se znova postavlja na isto lokacijo.  
Župan Franc Čebulj je dejal, da se javna razsvetljava na tej lokaciji ne bo več postavila. 
 
Anton Kopitar – je vprašal o možnosti postavitve odbojne ograje ob prednostni cesti Trata – 
Praprotna Polica (križišče za Šenčur).    
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je bilo na tem križišču uvedenih že veliko ukrepov, 
vendar so bili vsi zaman. Trenutno se na tem delu ceste odbojna ograja ne bo postavljala. 
 
Janez Korbar  - je povedal, da je transformatorska postaja v Zalogu dotrajana. Zanimalo ga 
je, kako je z obnovo elektrike na področju, ki spada pod Elektro Ljubljana. 
Župan Franc Čebulj in Franci Sirc sta povedala, da je Elektro Gorenjska želel prevzeti vse 
vasi v občini Cerklje, vendar z Elektro Ljubljana ni prišlo do dogovora in da v finančni krizi 
Elektro Ljubljana skoraj nič ne investira. 
 
Peter Preložnik – je dejal, da je ovinek pri Repniku po prestavitvi javne razsvetljave slabo 
razsvetljen in predlagal, da se ga ponovno osvetli.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se bo pogledalo na terenu.   
 
Silva Dolinar - je vprašala o delovanju gradbene oziroma kmetijske inšpekcije v vasi Poženik 
in če je kaj novega v zvezi z vaščanom v postopku.  
Župan Franc Čebulj je povedal, da inšpektorat ni dolžan obveščati občine o svojih postopkih 
in da občina nima teh informacij. Občina se zavzema za sklic sestanka na to temo s 
pristojnimi službami.  
 
Miha Janhar – je sporočil, da v Lahovčah ne svetijo tri luči javne razsvetljave. 
 



 7

 
Ad 9. 
Poročilo župana 
Župan Franc Čebulj je dejal, da je poročilo župana o javnih razpisih (Dom starejših Taber in 
kanalizacija Vašca) podal že v predhodni točki dnevnega reda. V zvezi z gradbenimi deli je 
povedal, da so se dela zaradi vremenskih razmer trenutno ustavila.    
Povedal je, da bodo v Novicah izpod Krvavca objavljeni javni razpisi za financiranje športa in 
kulture. 
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
 
Seja je bila končana ob 18.00 uri. 
 
 
Zapisala:       Sejo občinskega sveta je vodil: 
Jana Jenko        župan FRANC ČEBULJ   
 


